

## Annual Account Fee Charge effective 1 January 2020

With effect from 1 January 2020, an annual Account Fee of S\$35 will be charged for all Corporate Current Accounts and eBusiness Accounts. If you have a Corporate Current Account and/or eBusiness Account as at 31 December 2019, this fee will be debited in January 2020 from your account for the full year of 2020.

Accounts opened in the year 2020 will be charged the Annual Account Fee in January 2021 for the full year of 2021.

For more information, please approach any UOB branch staff or call our Corporate Call Centre at 1800 226 6121 (Mondays to Fridays, 9.00am to 6.30pm, excluding public holidays).

United Overseas Bank Limited Co. Reg. No. 193500026Z

## 年度账户费 2020年1月1日起生效

自 2020 年 1 月 1 日起，本行将对所有企业来往账户和电子商业账户(eBusiness)收取 35 新元的年度账户费。如截至 2019 年 12 月 31 日您持有企业来往账户及/或电子商业账户(eBusiness)，2020 年全年的年度账户费将于 2020 年 1 月从您的账户扣取。

2020 年开立的账户，年度账户费将于 2021 年 1 月扣取，作为 2021 年全年的年度账户费。

有意查询详情，请联络大华银行分行职员或拨电1800 226 6121到我们的企业客户联络中心（星期一至星期五上午9点至晚6点30分，公共假期除外）。

大华银行有限公司 公司注册号码 193500026Z